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； And explain why he/she influeced you Further question:Whats

the attitude that the government toward to the olders?Whats the

different attitute between the younger and old man toward life in

China?Talk about some disadvantages toward to the elders in

sociaty.Whats the main problem of Chinas old man?Whats the main

problem of old man on their job?老年人对你们家有什么影响?老

年人对大家有什么影响?老人的经验存在什么问题?给老人拍

照片时候注意什么呢?2. Describe your favourite room/house.You

should say:Whats your favorite room in your home?What it likes

you live?What you do in the room normally?nbsp； You should say:

What is it?nbsp； When?nbsp； Describe you favourate (wild)

animal.You should:What is it?nbsp； You should say:nbsp； And

explain why you would recommend someone to see it.Further

question:在这些年这座城市有什么变化？你是否想去那座城市

旅游？这座城市有哪些著名建筑？污染会给这座城市带来什

么问题？你想为这座城市做些什么？有哪些现象有待提高或

哪些现象值得提倡？Whats the difference between city and

county?Why do more and more people want to move to large cities?

政府对城市发展的作用，为什么起很大作用？中国大小城市

的区别.人口的增长.你认为中国城市未来的发展怎样？11.

Describe something you made by yourself. You should say: What is

it?nbsp； Why do you make it?nbsp； You should say:what the



tapy iswhen and where you can do itFurther question:年轻人和老

年人对运动的态度有不同吗？有什么不同？你认为运动是为

了友谊还是锻炼？运动会造成伤害吗？你认为一个人锻炼好

还是大家一起好？比较一下室内外运动的利弊？你是如何看

待运动器械的？利弊是什么？13. Desribe the best holiday you

have.You should say: When was it?Who went with you?Where was

it?nbsp； And expain why it is exciting.Further question:中国人出

行都采用什么交通工具？个人旅游跟集体旅游的区别？ 旅游

有哪些好处和坏处？为什么有很多人会来中国来玩，有什么
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